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Abstract (en)
The mopping device comprises a handle (1), a bearing plate (2) and a mopping element (3) of flexible design which is fixed to the underside of the
bearing plate (2), the bearing plate (2) and the handle (1) being connected by a universal joint (8), and the bearing plate (2) consisting of a central
piece (4) and two side pieces (5) which can be swivelled about swivel joints (6) against the underside of the central piece (4) by means of a swivel
device (5). The swivel device (5) comprises a traction apparatus (7) which is guided through the universal joint (8) and past the underside of the
swivel joints (6) to the side pieces (5) and is fixed to the latter.

Abstract (de)
Ein Wischgerät, umfassend einen Stiel (1), eine Tragplatte (2) sowie ein flexibel gestaltetes Wischelement (3), das an der Unterseite der Tragplatte
(2) festgelegt ist, wobei die Tragplatte (2) und der Stiel (1) durch ein Kreuzgelenk (8) verbunden sind und wobei die Tragplatte (2) aus einem
Mittelstück (4) und zwei Seitenstücken (5) besteht, die mittels einer Schwenkvorrichtung (5) um Schwenkgelenke (6) gegen die Unterseite des
Mittelstückes (4) schwenkbar sind. Die Schwenkvorrichtung (5) umfaßt eine Zugeinrichtung (7), die durch das Kreuzgelenk (8) hindurch und an der
Unterseite der Schwenkgelenke (6) vorbei zu den Seitenstücken (5) geführt und an diesen festgelegt ist.
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